
 

 Zápis ze shromáždění Klubu rodičů a přátel Gymnázia Ch. D., z.s.  
konané dne 14.11.2023 od 16.00 v učebně fyziky Gymnázia Ch. D. (Zborovská 45, Praha 5)  
Přítomni: delegáti klubu – dle prezenční listiny a zástupci vedení školy 
  
Program  
1. Přivítání delegátů  
Paní předsedkyně přivítala delegáty shromáždění, a požádala o souhlas s uvedením jejich jména 
na webových stránkách jako zástupců tříd. Nikdo neměl námitky proti uvedení svého jména.  
 
2. Informace od vedení školy  
Na shromáždění byli přítomni paní ředitelka R. Pauchová a pan zástupce Jahn, pan zástupce Šperl 

- Vedení školy pozvalo Klub rodičů  na oslavy 70. výročí školy 
- Vedení školy se zajímalo o zpětnou vazbu na změnu dodavatele školního stravování, 

která je od září 2023 
- Pan Šperl prezentoval delegátům požadavek na příspěvek na  novou soutěž v oblasti IT/ 

robotiky – First LEGO League – požadavek byl zařazen do Plánu hospodaření KRGCHD 
 
3. Zpráva o činnosti  
Paní Matějková a pan hospodář Matoušek informovali shromáždění delegátů o činnosti a 
hospodaření Klubu rodičů. Informovali o podpořených akcích, delegáti obdrželi seznam akcí.  
 
Zpráva o hospodaření: Pan Matoušek prezentoval zprávu o hospodaření. KRGCHD seznámil 
delegáty s plánem navýšení příspěvku, kdy konkrétní návrh jeho výše bude předložen na 
dubnovém shromáždění delegátů a v platnosti by byl až od září 2024.  
 
Schvalování zprávy o činnosti a hospodaření a účetní závěrky:  
Hlasování: 
Pro 18  
Proti 0  
Zdržel se 0  
 
4. Plán výdajů na další rok  
Předsedkyně paní Engstová prezentovala Plán hospodaření na školní rok 2023/24, vysvětlila 
jednotlivé položky a i to jak plán hospodaření vzniká. Na shromáždění došlo navýšení v bodu 2. 
Plánu hospodaření o 7.000Kč   na celkových 30.000Kč. Celkový plán hospodaření na rok 2023/24 
má plánované výdaje v částce: 228.475 Kč.  
 
Schvalování plánu hospodaření na školní rok 2023/24: 
Hlasování: 
Pro 18 
Proti 0  
Zdržel se 0  
 
5. Zpráva kontrolní komise  
Předseda kontrolní komise pan Jurčík přednesl zprávu, která konstatuje, že kontrolní komise 
nenašla v účetnictví žádné chyby ani nesrovnalosti.  
 
 



 
 
6. Zvolení nové členky výboru a nového člena kontrolní komise  
 
Pan Hlaváček byl zvolen novým členem výboru KRGCHD. 
Paní Irena Sedláčková ( 1.J) byla zvolena členkou a pan Martin Ježek ( 4.C) náhradníkem kontrolní 
komice  KRGCHD. 
Hlasování:  
Pro 18 
Proti 0  
Zdržel se 0  
 
7. Pozvání na oslavy 70.výročí školy 
 Paní učitelka Nosková prezentovala předběžný program oslav 70. výročí školy. Oslavy 
proběhnou 2.12.2023 od 10-15h. Bude vytvořena Dopplerova stezka, která bude mít 8 stanovišť 
s různými aktivitami. KRGCHD bude mít vlastní stanoviště (aktivní) u hlavního schodiště, kde 
bude prezentovat činnost Klubu a zároveň za provedenou aktivitu darovat drobné reklamní 
předměty KRGCHD. 
 
8.Různé  
Delegáti byli informováni o výběru příspěvků.  
Delegáti byli informováni o přípravě maturitního plesu. 
 
 
Zapsala:  Petra Illnerová 
 
Zápis potvrzuje: Hana Engstová 

 


